

Title (en)

APPLIANCE FOR CLEANING, FILLING AND/OR EMPTYING BARRELS, METHOD FOR CLEANING A BARREL BY THE USE OF SUCH APPLIANCE AND BARREL PROVIDED WITH SUCH APPLIANCE.

Title (de)

ARMATUREN-ANORDNUNG ZUM REINIGEN, FÜLLEN UND/ODER ZAPFEN VON BAUCHFÄSSERN, VERFAHREN ZUM REINIGEN EINES BAUCHFÄSSES UNTER VERWENDUNG EINER SOLCHEN ARMATUREN-ANORDNUNG UND MIT EINER SOLCHEN ARMATUREN-ANORDNUNG VERSEHENES BAUCHFASS.

Title (fr)

ACCESSION POUR NETTOYER, REMPLIR ET/OU VIDÉR DES TONNEAUX, PROCEDE POUR NETTOYER UN TONNEAU PAR UTILISATION D'UN TEL ACCESSION ET TONNEAU POURVU D'UN TEL ACCESSION.

Publication

EP 0083590 A1 19830720 (DE)

Application

EP 82900539 A 19820215

Priority

- DE 3105411 A 19810214
- DE 3112510 A 19810330
- DE 3114284 A 19810409

Abstract (en)

[origin: WO8202705A1] The barrels to be handled have, in the region of the mantel, a bung plate (1) provided with an opening (18). The appliance must be reusable and allows an intensive and automatic handling of such barrels. To this effect, the appliance has a box (2) provided with a first tight seat (19), a tubular column (15) with a second tight seat (22), connected to the box and extending up to the vicinity of the opening, facing the wall of the mantel inside the barrel, as well as a ventilation annular body (5) which operates freely with a pusher device (8) in a first opening position to form an inner stream path between an inner space (9) of the pusher and the inner space (10) of the tubular column and an outer path separated from the first stream between an outer space (11) of the pusher and outlet openings (3) distributed in the box, in the inner surface of the barrel, with a relatively smaller cross section area. In a second opening position, a relatively bigger cross section area is obtained between the outer space of the pusher and filling openings (12) provided in the box as a stream outer path instead of the first stream or as a supplement.

Abstract (fr)

Les tonneaux à manipuler présentent, dans la région du manteau, une plaque de bonde (1) pourvue d'une ouverture (18). L'accessoire doit être réutilisable et permettre une manipulation intensive et automatique de tels tonneaux. A cet effet, l'accessoire présente un boîtier (2) pourvu d'un premier siège étanche (19), une colonne tubulaire (15) avec un second siège étanche (22), reliée au boîtier et s'étendant jusqu'à proximité de l'ouverture, en face de la paroi du manteau à l'intérieur du tonneau, ainsi qu'un corps annulaire de ventilation (5) qui agit librement avec un dispositif de poussoir (8) dans une première position d'ouverture pour former un parcours intérieur de courant entre un espace intérieur (9) du poussoir et l'espace intérieur (10) de la colonne tubulaire et un parcours extérieur séparé du premier courant entre un espace extérieur (11) du poussoir et des ouvertures de sortie (3) réparties dans le boîtier, dans la surface intérieure du tonneau, de section comparativement plus petite. Dans une deuxième position d'ouverture, une section comparativement plus grande est obtenue entre l'espace extérieur du poussoir et des ouvertures de remplissage (12) ménagées dans le boîtier comme parcours extérieur de courant à la place du premier ou en complément.

IPC 1-7

B67D 1/08; B08B 9/12

IPC 8 full level

B08B 9/08 (2006.01); **B67D 1/08** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B08B 9/0804 (2013.01 - EP US); **B67D 1/0832** (2013.01 - EP US); **Y10T 137/0385** (2015.04 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8202705 A1 19820819; DK 452782 A 19821013; EP 0083590 A1 19830720; US 4501623 A 19850226

DOCDB simple family (application)

DE 8200030 W 19820215; DK 452782 A 19821013; EP 82900539 A 19820215; US 43292182 A 19820927